
PROTOKOLL vid sammanträde i Djurgårdens IF:s 
överstyrelse på Stadion den 26/9/55.

NÄRVARANDE: hela styrelsen.

§ 1.
Ordföranden öppnade sammanträdet och hälsade de närvarande, däribland 

även Lennart Öberg, brottningsordf., välkomna;
§ 2.

Dryftades brottningssektionens anslagsäskande med Öberg som redogöran
de för de olika posternas närmare innebörd. Bl.a. avsågs att inköpa ett ställ 
overaller att brukas i samband med representation. Kostnad för tränare be
räknades till kr. 1.400:- med träning 4 dagar pr vecka och till kr. 1.125 vid 
3 dagars träning pr vecka.

På grund av uteblivet utländskt deltagande till de den 20-21 okt. pla
nerade tävlingarna i Sthlm ifrågasatte Öberg det ekonomiskt försvarbara att 
arrangera dylika tävlingar.

Sedan Öberg lämnat sammanträdet genomgicks möjliga prutningar av 
olika poster och anslaget fastställdes härefter till kr. 4.00O:- Som jämförel 
se nämndes att motsvarande anslag, inclusive SM-anslag, under föregående sä
song uppgått till kr. 4.700:-

Samtidigt som meddelande om beslutet delgavs Öberg betonades att an
slaget är att anse såsom ett bidrag, vilket i händelse av ett lyckligt utfall 
av sektionens ekonomiska verksamhet skall återbetalas till huvudkassan.

§ 3.
Inför SM i fri stil i Eskilstuna 15/16/55 anhöll brottningssektionen 

om anslag att representeras av minst 3 aktiva (E. Westerby, Kurt Karlsson och 
L.E. Johansson) och 1 ledare med en beräknad kostnad av c:a kr. 50:- pr man 
och sammanlagd resekostnad.

Beslöts anslå kr. 300:— i ett för allt för denna representation.
§ 4.

Beviljades boxningssektionen ett anslag för säsongen på kr. 2.000:-
Beviljades skidsektionen kr. 2.500:- för träningsläger och säsong

start.
Beslöts att t.v. ej bevilja bowlingsektionen något anslag men att 

snarast med sektionen ta upp till behandling dess ekonomiska anslutning till 
föreningen.

Beviljades handbollssektionen ett anslag på kr. 2.000:- för kommande 
säsong.

Konfirmerades beslut om övriga anslag i enlighet med uppgifter i 
styrelsens protokoll av den 29/8/55.

§ 5.
Godkändes i föreliggande skick ÖS-protokoll av den 29/8/55.

§ 6.
Godkändes begäran av Lövdahl att på grund av civila plikter få lämna 

dagens sammanträde.
§ 7.

Beslöts att försöka sälja kvarliggande del av Skidspelsmärken från 
1955 till ett pris av kr. 1:25 pr st. Partiet omfattar c:a 1.500 märken. 
Uppdrogs åt sekreteraren söka kontakt med F:a Esshå-Agenturer i Lund, som 
enligt annons sysslar med dylik märkesförsäljning.

§ 8.
Gavs sekreteraren i uppdrag förmedla till Svenska Skidförbundet 

1 st. diplom av det slag, som av föreningen presenterades därav förtjänta 
funktionärer och andra medhjälpare vid Skidspelen senaste säsongen.

§ 9.
Beslöts beställa ytterligare två prismontrar av motsvarande slag, 

som i dagarna levererats från Leveau & Lundqvist.
§ 10.

Nöjesdetaljen vid föreningens 65-årsjubileum fördes på tal av 
Eckerbrant. Beslöts att i dess helhet ta upp hela jubileet till diskussion 
vid ett senare sammanträde.



§ 11.
Efter diskussion om överstyrelsens kontaktmän med sektionerna 

utsågs följande att upprätthålla förbindelserna:
bandy: Liliequist
bordtennis: Eckerbrant 
bowling: Eckerbrant
boxning: Norén
brottning: Lövdahl 
curling: Dunér
fotboll: Dunér och Liliequist
fri idrott: överstyrelsen handlägger vid behov ärenden 
handboll: Lövdahl
ishockey: Nordlund
orientering: Eckerbrant 
skidor: Norén
damer: Norén

Beslutet skulle skriftligen genom sekreterarens försorg meddelas 
de olika sektionerna för ev. yttrande.

§ 12.
I enlighet med ett på tidigare sammanträde fattat beslut hade 

Stockholms Idrotts- och Friluftsstyrelse tillskrivits med anhållan om till
stånd för Djurgårdens IF att inom skidbacksområdet i Hammarbybacken låta 
uppsätta en bensinstation jämte kiosk för annan försäljning. Ärendet hade 
numera av nämnda styrelse remitterats till Gatukontoret för dess åtgärd och 
från GK förelåg en begäran att få ta del av byggnads- och andra planeringar 
för projektet. Sekreteraren hade via skidsektionssekr. Nirling anmodat veder
börande bensinbolag (ESSO) efterkomma GK:s begäran. Vidare åtgärder skulle 
i väntan på GK:s svar ej företas.

§ 13.
Skattmästaren rapporterade div. skadegörelse inom skidbacksområdet, 

bl.a. inbrott i skidstugan.
§ 14.

Sekreteraren meddelade att från fotbollssektionen (S. Bergh) anmälts 
visst intresse att under särskilda omständigheter medverka till ett högre 
anslag för bandysektionen än det tidigare beslutade (kr. 6.000:-)

§ 15.
Då ordföranden av civila skäl måste lämna sammanträdet övertogs klub

ban av vice ordf. Nordlund.
§ 16.

Uppdrogs åt skattmästaren utfärda ständigt medlemskort för Stig Sjö
stam för dennes deltagande i SM-laget i ishockey vintern 1955 och tillställa 
sektionen detsamma för utdelning vid årsmötet den 3/10.

§ 17. 
Rapporterade Eckerbrant om vissa representationsspelares i bordtennis 

”rörelser" under påverkan av värvare från andra klubbar. Föranledde ingen åt
gärd, sedan värvarnas aktioner misslyckats.

§ 18.
Beslöts från sektionsstyrelserna infordra adressändringar etc. för 

iordningställande av en korrekt namn- och adressförteckning.
§ 19.

På skattmästarens förslag beslöts meddela Sundbybergs IK, Vaxholms IF 
och Vaxholms Roddförening om den utdelning ur minnesfonden efter Calle Sund
holm, som av dennes efterlevande familj föreslagits. I enlighet härmed skulle 
de två först nämnda klubbarna erhålla vardera kr. 150:- och Roddföreningen 
kr. 400:- Resterande belopp, c:a kr. 400:-, tillfaller Djurgården.

§ 20.
Vice ordföranden avslutade sammanträdet.


